

【本教會消息】

1. 今日禮拜日(7/5)將舉行聖餐禮拜，邀請弟兄姊妹恭守聖餐。
2. 為主內的弟兄姊妹身體病痛的禱告：心裡有掛慮，靈裏貧乏的人代禱。求主繼續保守看顧所有外出的會友出入。
3. 歡迎大家一同來敬拜讚美上帝，請留下來與我們一起用午餐與交誼，感謝惠蘭 清實 幸芯 淑珠為今天準備午餐的菜餚。

主日禮拜事奉人員

本週：證道：陳牧師 **下週：**證道：陳牧師

司會：立中 **司會：**立中

司琴/伴奏：淑文 **司琴/伴奏：**淑文

敬拜讚美：敬拜團 **敬拜讚美：**敬拜團

本週午餐：惠蘭 清實 幸芯 淑珠 **下週午餐：**曾琴

本會聚會時間

星期日上午 10:00 台語禮拜

星期四 8:00 PM

Zoom ID: 894 6176 3062

撒母耳記 I & II

(Passcode: 1)

Zoom ID: 894 6176 3062

星期日中午 11:30 聚餐交誼

星期日 8:00 PM

“威敏斯仰告白”

Zoom ID: 894 6176 3062

(Passcode: 1)

休士頓台灣基督長老教會週報

Formosan Presbyterian Church in Greater

Houston
2401 S. Dairy Ashford • Houston • TX 77077
教會網址: <https://fpchouston.framer.website/>

教會電話: 713-303-2733 牧師: 陳晉祿牧師

2026 年 7 月 5 日

義人必因信得生

因為 神的義正在這福音上顯明出來；這義是本於信，以至於信。

如經上所記：「義人必因信得生。」羅馬書 1:17



主日禮拜 10:00 AM

陳晉祿 牧師證道

奉主耶穌基督的名，開始今天早上的主日禮拜

祈禱 Prayer (Prepare for Worship)

序樂 (安靜默禱 silent prayer) Prelude

宣召 Call to Worship

詩歌、讚美 & 禱告

Sing, Praise & Prayer

祈禱 主禱文 Prayer

聖詩 第 497 首 主，聽我祈禱

讀經 撒母耳記上

Scripture Reading I Samuel

啟應 30 箴言 8

Responsive Reading 30 Proverb 8

聖詩 第 170 首 請咱大家大聲唱歌

使徒信經 Apostles' Creed

頌榮 Gloria Patri

證道聖經: 馬可福音 6:33

Mark 6:33

證道/Sermon: 人真正的價值 II

聖詩 343 首 咱當信靠上帝

聖餐 Holy Communion 219 首

奉獻 Offertory 306A

歡迎/報告 Welcome/Announcement

頌榮 510 首 謳嘍天頂主宰

祝禱 522 首 Hymn - 阿們

Benediction

殿樂 (請安靜默禱) Postlude

~~人真正的價值 II The True Value of a Person II ~~

陳晉祿牧師 07-05-2026

1. 根據《馬太福音》中耶穌基督的教導

According to the Teachings of Jesus Christ in the Gospel of Matthew

一、以神為人生最高的價值 Put God First in Life

你們要先求他的國和他的義，這些東西都要加給你們了。」

"But seek first His kingdom and His righteousness, and all these things will be given to you as well."

馬太福音 6:33 Matthew 6:33

耶穌教導門徒，人生最大的價值不是財富、名聲或權力，而是首先尋求神的國和神的義。當神居首位，人生便有真正的方向與平安。

Jesus taught His disciples that the greatest value in life is not wealth, fame, or power, but seeking God's Kingdom and His righteousness first. When God is placed first, life gains true direction, purpose, and peace.

二、堅守信仰，不因環境而動 Stand Firm in Faith

「惟有忍耐到底的，必然得救。」

"But the one who stands firm to the end will be saved."

馬太福音 24:13 Matthew 24:13

真正的信仰不是順境時才相信，而是在逆境中仍然忠心跟隨主。耶穌鼓勵門徒持守信心，相信神永不離棄祂的兒女。

True faith is not believing only when life is easy, but remaining faithful to the Lord even during hardship. Jesus encouraged His disciples to persevere in faith, trusting that God never abandons His children.

三、忠心工作，榮耀神 Be Faithful in Your Work

人在最小的事上忠心，在大事上也忠心。

"Whoever is faithful in very little is also faithful in much."

雖然工作是生活的一部分，但耶穌提醒我們，每一件小事都值得忠心去做。工作不只是為工資，更是服事神、服事人的機會。誠實、負責、勤奮，都是基督徒應有的見證。

Although work is only one part of life, Jesus reminds us to be faithful even in the smallest responsibilities. Work is not merely for earning a living; it is also an opportunity to serve God and serve others. Honesty, responsibility, and diligence are marks of a faithful Christian.

四、建立正確的人生目標 Pursue Eternal Goals

「不要為自己積攢財寶在地上……只要積攢財寶在天上。」

"Do not store up for yourselves treasures on earth... but store up for yourselves treasures in heaven."

馬太福音 6:19–20 Matthew 6:19–20

人生若只追求今生的成功，很容易失去真正的滿足。耶穌提醒我們，要把眼光放在永恆，把愛神、愛人、傳福音、服事人當作生命最重要的目標。

If life is devoted only to earthly success, true fulfillment will always remain out of reach. Jesus reminds us to focus on eternity and to make loving God, loving others, sharing the Gospel, and serving people the highest goals of our lives.

五、活出愛與使命的人生 Live a Life of Love and Mission

「你要盡心、盡性、盡意愛主你的神……又要愛人如己。」

"Love the Lord your God with all your heart, with all your soul, and with all your mind... and love your neighbor as yourself."

馬太福音 22:37–39 Matthew 22:37–39

耶穌將律法總結在愛神與愛人之中。人生最大的成功，不只是完成自己的夢想，而是在每日生活中活出基督的愛，影響家庭、教會及社會，完成神所託付的使命。

Jesus summarized the entire Law in two commandments: to love God and to love our neighbors. The greatest success in life is not merely achieving personal dreams, but living out Christ's love every day, influencing our families, churches, and communities, and faithfully fulfilling the mission God has

entrusted to us.